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20190514 minnesanteckningar DIFF 
 

    :  

Närvarande: Ulf Lundmark. Margareta Ström, Margareta Wolf-Watz, 
Irene Helgesson, inbjuden 
 
 

Vi var hemma hos Margareta Ström. Mötets fokus var Djäknegården och ev ansökan till 
Arvsfonden.  

 
 
Projekt Djäknegården 
Vi ställde oss frågan om vi ska vi gå vidare med ytterligare en ansökan till Arvsfonden för 
att kunna bygga ut lokalen? 
Vi ska ha ett telefonmöte med en representant för Arvsfonden och förberedde detta. 
Vi vände och vred på argumenten: 
- Kan vi bedriva verksamhet i en utbyggd bygdegård? 
- Vad kräver Arvsfonden av egna medel? 
- Hur ser Arvsfonden på offerter och ev fördyringar? 
- Ska vi motivera den verksamhet som ska bedrivas i en utbyggd lokal? 
- Vad menas med en ny verksamheten på orten? 
 
 
Hittills under våren 2019 har vi gjort 367 timmar ideellt arbete.  
 
 
 

 Nästa möte 10 juni hemma hos Irene Helgesson Djäkneböle 340 
 
 
Tack för oss!! 
 
 
     
 
 
   

 
 


